

11. Dissemination of information

- public libraries making available anti-apartheid materials;
- teachers discussing the issue of apartheid in their classrooms;
- unions keeping their membership informed of the situation in South Africa;
- churches organizing discussion groups and conferences to educate their members.

12. Other anti-apartheid activities

- demonstrating in major Canadian cities;
- conducting "round tables" on apartheid at universities;
- Canadian authors and publishing companies publishing books on apartheid;
- publishing articles on the situation in South Africa in Canadian newspapers and magazines;
- conducting letter writing campaigns by schools, churches and unions to South African authorities calling

11. Dissémination de l'information

- des bibliothèques publiques mettent à la disposition de leur clientèle des documents contre l'apartheid;
- des enseignants discutent en classe de la question de l'apartheid;
- des syndicats tiennent leurs membres au courant de la situation en Afrique du Sud;
- des églises organisent des groupes de discussion et des conférences de sensibilisation à l'intention de leurs membres.

12. Autres activités de lutte contre l'apartheid

- des manifestations sont organisées dans les principales villes canadiennes;
- des universités tiennent des tables rondes sur l'apartheid;
- des auteurs et éditeurs canadiens publient des ouvrages sur l'apartheid;
- des articles sur la situation en Afrique du Sud paraissent dans les journaux et magazines canadiens;
- des écoles, des églises et des syndicats mènent des campagnes d'envoi de lettres aux autorités